
یک فنجان چای داغ

 صداگذاری فیلم با 
تعداد کاراکتر بالا سخت است

یک صداگذار فیلم های سینمایی گفت: صداگذاری فیلم های 
با تعداد کاراکتر ها بالا دشــوار است و همین که دیالوگ ها به 

گوش شنونده برسند سخت ترین کار است.
جدیدترین ســاخته حســین نمازی، با الگوبرداری کامل 
از فیلم قبلی این کارگردان ســاخته شده است. شادروان؛ 
فیلــم لوباجتی که توانســت با فروش بســیارخوب خود، 
سودآوری مناســبی برای طرف های تولید و اکران داشته 
باشــد. حالا احتمالا این عامل، انگیزه ای شد تا کارگردان، 
بــا الگوبرداری مســتقیم و صریح از روی شــادروان، به 

برسد. سه سوار 
در شه ســوار، دو نیمه داســتانی متفاوت وجود دارد؛ نیمه 
نخســت که به مخفی کردن مرگ داشــی مربوط است و 
در نیمــه دوم، بحث گرفتن دیه پیــش می آید. فیلمنامه تا 
همین مرحله ســیناپس، خوب پیش می رود، اما نتوانســته 
هســته روایی خــود را با این دو نیمه، پــروال کرده و به 

برسد. گیرا  داستانی 
فیلم ظاهرا اثری کمدی اســت، اما تمــام بار کمیک فیلم 
روی چند تکه پرانی نه چندان جذاب سوار است که نمی تواند 
آن اثرگذاری حداقلی را بر روی مخاطب داشــته باشد. حتی 
داســتان در ورود به مباحث فرعی و داستانک ها نیز مقاومتی 
عجیب از خود نشان داده و ترجیح می دهد همین خط صاف 

روایی را به سرمنزل خود برساند.
رمزگشــایی کارتونی فیلم که در شــادروان با خالی بودن 
حســاب پدر، در ذوق می زد و فرآیندی ضــددرام بود، حالا 
اینجا در شه ســوار با کودکانه ترین شکل ممکن تکرار شد تا 
مطمئن باشــیم که اندیشه چندانی پشت این سوژه و تحلیل 

آن وجود ندارد.
آرش قاســمی صداگذار فیلم ســینمایی  شه ســوار گفت: 
صدای فیلم  ســینمایی شهســوار حاصل زحمت صدابردار 
اســت. صداگذاری این کار سینمایی با من بود که کار تدوین 
دیالوگ هــا و افزودن صدا هایی که در فیلم نیاز اســت را در 

استودیو انجام دادم.
وی ادامه داد: اصول کار صدابردار اینگونه است که صدابردار 
در لوکیشن فیلم شه سوار که واقع در روستایی در شهریار بود 
حاضر می شــود تا صدای دیالوگ ها را ضبط کند و هنگامی 
که ضبط صدا تمام می شــود صدای دریافتی و ضبط شــده 
به صداگذار داده می شــود که بر اساس حس و حال فیلم و 
موارد دیگر و فضاســازی ای که کارگردان نیاز دارد صداها یا 
اکت هایی را به فایل فیلم اضافه می کند، به عبارتی صداگذار 

کار تدوین صدا را انجام می دهد.
قاســمی درباره تدوین صداهای فیلم هایــی با کاراکتر بالا 
افزود: تدوین چنین فیلم هایی مانند شه ســوار که صدا ها به 
عبارتی تو در تو و بســیار هســتند و همراه با تعداد کاراکتر  
بالاست سخت است و به اندازه ای که بتوانیم صدا را بالانس 
کنیم تا دیالوگ ها به گوش شــنونده برسند انجام می دهیم. 
البته بحث تدوین صدا بخش های دیگری هم دارد مثلا اگر 
شــما بتوانید کاری کنید که صداها شفاف تر شوند و صدا به 

خوبی شنیده شوند سخت ترین کار است.
این صداگذار شناخته شــده عنوان کرد: اصولا صداگذاری 
یک فیلم ســینمایی نهایتا باید ۴۵ روز طول بکشد؛ اما فیلم 
سینمایی شه سوار به این دلیل که با تدوین خود درحال بهتر 
شدن بود کمی بیشــتر طول کشید و حدودا صداگذاری این 

فیلم ۳۵ روز طول کشید.
 وی در پاســخ به این ســوال که آیا فیلم شه سوار در بحث 
صداگذاری مجددا ادیت می خورد یا خیر؟ گفت: اگر تدوینگر 
به همراه کارگردان نیاز ببیننــد که بخش هایی از فیلم بهتر 
اســت مجددا ادیت بخورد بعد از آن ما مجددا ادیت و تدوین 

کار را شروع خواهیم کرد.

آموزش راه های شکرگزاری به بچّه ها 
در جلد ششم کتاب »طعم شیرین خدا«

جلد ششــم مجموعه کتاب »طعم شــیرین خــدا« به قلم 
محســن عبّاســی ولدی راه های شــکرگزاری به بچّه ها را 

آموزش می دهد.
جلد ششم مجموعه کتاب »طعم شیرین خدا« با عنوان »با 
حمد جا را برای فرشته ها تنگ کنیم« به قلم محسن عبّاسی 
ولدی و از سوی انتشــارات آیین فطرت منتشر شده، که در 
تلاش اســت با آیات قرآن و روایت اهل بیت )ع( به معرفی 
خدا و مخاطبان می پردازد. موضوع این کتاب درباره آموزش 

شکر به بچّه ها و راه های شکرگذاری است.
در بخشــی از کتاب می خوانیم: »تو درسای پیش گفتیم 
شــاکر بودن نشونه اینه که آدم تو مسیر خداست. شیطون 
هم نشــونه موفّقیت خودش رو تو منحــرف کردن آدما، 
شــاکر نبودن اونا معرّفی کرده. اصلًا آدم اگه اهل شــکر 
نباشــه، از بین مــی ره. خیلی از مشــکلایی که تو زندگی 
ماهــا به وجود مــی آد، چوبیه که به خاطر ناشــکریامون 
می خوریم. برا شــاکر شــدن باید خدا رو بزرگ دید و راه 
بزرگ دیدن خدا اینه که بــه نعمتای خدا فکر کنیم، اونم 
نــه به صورت کلیّ بلکه به صورت ریز و جزئی. طبق بیان 
قــرآن، آدما غرق نعمتن و هیچ وقتم نمی تونن نعمتایی رو 
که در اختیارشــون هست، بشمرن. حالا که این طوره پس 
چرا ما خودمون رو غــرق نعمت نمی بینیم؟ یه دلیلش اینه 
کــه ماها به نعمتا به صورت ریز و جزئــی فکر نمی کنیم. 
هــم قرآن و هم اهل بیت )ع( عــلاوه بر این که نعمتا رو 
به صورت کلیّ یادمون مــی آرن، اونا رو به صورت جزئی 
هم یادآوری می کنن. برا تربیــت توحیدی بچّه ها یکی از 
بهترین راه ها توجّه دادن اونا به نعمتای خداســت. باید به 
اونــا یاد بدیم کــه به نعمتای خدا به صــورت جزئی فکر 

کنن«.

چهــل و دومیــن دوره جوایــز فیلم 
هنگ کنگ شــب پیش برنــدگان خود 
را شــناخت.  درام جنایــی »انگشــت 
طــلا« )یکشــنبه( ۶ جایــزه از جوایز 
فیلم هنگ کنــگ ۲۰۲۴ را از آن خود 
کرد، با این حال جایزه بهترین فیلم به 
»عذاب وجدان« رسید که رکوردشکن 
گیشــه های سینماها هم شــده است. 
»انگشت طلا« یک فیلم مهیج با بازی 

تونی لیونگ چیووای و اندی لائو تاک-وا جوایز فنی شــامل فیلمبرداری، کارگردانی 
هنری، لباس و گریم، طراحی صدا و جلوه های بصری و نیز جایزه بهترین بازیگر نقش 
اول را برای لئونگ به دســت آورد. در این مراســم ۲ فیلم هر یک با ۳ جایزه به خانه 
رفتند: »در روز روشن« تحقیقی درباره سواستفاده در یک خانه مراقبت از سالخوردگان 
و »سرنوشت دیوانه« درباره خرافات در شهر. »در روز روشن« که همین آخر هفته در 
سینماهای چین اکران شــد، جایزه بهترین بازیگر زن برای جنیفر یو، بهترین بازیگر 
نقش مکمل مرد برای دیوید چیانــگ و بهترین بازیگر نقش مکمل زن برای ریچل 
لیونگ را برد. »سرنوشــت دیوانه« ساخته چیانگ پو-سوی هم که اولین بار در فوریه 
۲۰۲۳ در برلین اکران شد، جایزه بهترین کارگردانی، بهترین فیلمنامه و بهترین تدوین 
فیلم را از آن خــود کرد. چیانگ با جدیدترین فیلم خود »گرگ و میش جنگجوی به 
دیوارزده« نماینده هنگ کنگ در جشــنواره کن ماه آینده خواهد بود. »عذاب وجدان« 
به کارگردانی جک نگ در ۱۰ رشــته نامزد شــده بود، اما در پایان تنها یک جایزه را 
از آن خود کرد و آن جایزه بهترین فیلم بود. این فیلم درباره وکیلی اســت که تلاش 
می کند سهل انگاری خود را جبران کند و موکلی را که به اشتباه به قتل محکوم شده 
بود، آزاد کند. این فیلم سال گذشته ۱۱۴ میلیون دلار هنگ کنگ )۱۴.۶ میلیون دلار( 

فروش کرد و رکورد گیشه ها را برای یک فیلم داخلی شکست.

جوایز انجمن نویسندگان آمریکا ۲۰۲۴ 
بهترین فیلمنامه های سال را شناخت و 
»داستان  »خرس«،  »جانشــینی«،  به 

آمریکایی« و »جاماندگان« جایزه داد.
 جوایــز انجمن نویســندگان آمریکا 
) WGA( شــب پیــش بهترین های 
تلویزیونی  و  ســینمایی  های  فیلمنامه 
۲۰۲۳ را شــناخت. در بخش سینمایی 
کورد جفرســون نویســنده »داســتان 

آمریکایی« که بر اســاس رمان »پاک کردن« اثر پرســیوال اورت نوشته شده بود 
جایزه پل ســالیوان را برای بهترین فیلمنامه اقتباســی برد و رقبای خود »آیا آنجا 
هســتی خدا؟ این منم، مارگارت«، »قاتلان ماه کامــل«، »نیاد« و »اوپنهایمر« را 
پشت سر گذاشــت. در بخش فیلمنامه اوریجینال یا غیراقتباسی نیز »جاماندگان« 
بهترین فیلمنامه شــد و رقبای خود »ایر«، »باربی«، »می دسامبر« و »زندگی های 
گذشته« را پشت سر گذاشت. جایزه بهترین فیلمنامه سینمای مستند هم به »تونل 
کبوتر« نوشــته ارول موریس از اپل رسید. در بخش تلویزیونی سریال »جانشینی« 
از اچ بی او ۲ جایزه انجمن نویســندگان آمریکا را به دســت آورد که بیشترین جایزه 
در مقایســه با هر سریال دیگری اســت و هم در بخش بهترین سریال درام و هم 
برای بهترین اپیزود ســریال درام برای قسمت »لیوینگ« جایزه برد. دیگر برندگان 
اصلی شــامل جایزه بهترین فیلمنامه سریال کمدی برای »خرس« از FX، سریال 
کوتاه برای »بیف« از نتفلیکس، سریال جدید »آخرین بازمانده ما« از اچ بی او بودند. 
در نهایت اچ بی او/مکس با ۵ جایزه بیشــترین جوایز این شــب را از آن خود کرد و 
پس از آن نتفلیکس با ۳ جایزه قرار گرفت. این اولین مراســم اهدای جوایز انجمن 
نویسندگان پس از اعتصاب سال گذشته بود که منجر شد تا اهدای جوایز تا آوریل 

و یک ماه پس از اسکار به تعویق بیفتد.

اعلام  پانتومیم  بین المللی  دبیر جشنواره 
کــرد برنامه ریزی ها برای ســومین دوره 
این رویداد تئاتری انجام شده و برگزاری 
جشــنواره در انتظار نظــر مدیرکل جدید 
ارشاد اســتان زنجان است. ساسان قجر 
دبیر جشــنواره بین المللی پانتومیم که ۲ 
دوره گذشته آن در شــهر زنجان برگزار 
شد، درباره وضعیت برگزاری سومین دوره 
این رویداد بین المللی تئاتر گفت: دور اول 

جشنواره پانتومیم به صورت ملی در شهر زنجان برگزار و توسط کاظم نظری مدیرکل 
هنرهای نمایشی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با تشخیص اینکه جای این بخش از 
هنر در تئاتر ایران و جشنواره های تئاتری خالی است، پشتیبانی خوبی شد. وی یادآور 
شــد: دور اول جشنواره به صورت ملی برگزار شد و مدیرکل هنرهای نمایشی وزارت 
ارشاد در اختتامیه جشنواره اعلام کرد که دوره دوم به شکل بین المللی برگزار شود. در 
دور دوم جشــنواره پانتومیم که به شکل بین المللی برگزار شد، ۵ گروه خارجی حضور 
داشتند. با برگزاری دور دوم جشنواره توانستیم ۲ کرسی را در سازمان مایم جهانی به 
خودمان اختصاص دهیم. ضمن اینکه رییس مایم جهانی هم در ایام جشنواره حضور 
داشت و این دوره از جشنواره به صورت کلی با حضور ۲۳ اثر به نحو احسن برگزار شد.

قجر با اشــاره به راه اندازی خانه پانتومیم، توضیح داد: خانه پانتومیم در اســتان های 
مختلف کارگاه های آموزشی برگزار می کند و خروجی این کارگاه ها در جشنواره حضور 

پیدا می کنند.
دبیر جشــنواره بین المللی پانتومیم تاکید کرد: اهمیت این جشــنواره به عنوان تنها 
جشــنواره تخصصی و آموزشــی پانتومیم بسیار بالا اســت و این جشنواره هم برای 
اداره کل هنرهای نمایشی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی و هم هنرمندان تئاتر خیلی 

مهم شده است.

»انگشت طلا« ۶ جایزه از جوایز 
فیلم هنگ کنگ را برد

»داستان آمریکایی« 
و »جانشینی« بردند

برگزاری سومین جشنواره پانتومیم 
در انتظار نظر مدیرکل ارشاد زنجان

دبیر جشنواره بین المللی پانتومیم اعلام کرد :معرفی بهترین فیلمنامه های سالدر چهل و دومین دوره؛

مجری برنامه ســلام »صبح بخیر« گفت: من بعد از برنامه 
»دورهمی« خیلی آسیب دیدم. بی نهایت از اعتماد و حمایت 

دیگران ضربه خوردم.
ژیلا صادقی، مجری تلویزیون در برنامه »برمودا« در پاسخ 
به این ســوال که شــما از اعتماد به دیگران ضربه خوردید؟ 
آیا آنها را بخشــیدید؟ گفت: بی نهایــت از اعتماد و حمایت 
دیگران ضربه خوردم. بله، برای آرامش حال خوبه خودم آنها 
را بخشــیدم. یکبار به حرم امــام رضا )ع( رفتم و آنجا آنها را 
بخشــیدم. دلم می خواهد مردم بدانند من اگر در »دورهمی« 
خیلی شــاد بودم، واقعاً شاد نبودم. چون مردم در دوران کرونا 
در شرایط بد بودند، دلم نمی خواست از غصّه هایم بگویم. آن 

زمان شروع تلخ اتفاقات زندگی ام بود.
صادقی ادامه داد: من پروسه سخت مادری را طی می کردم، 
ولی این قصه ناکام ماند و بســیار اذّیت شــدم. اما در برنامه 
شــاد صحبت کردم و خندیدم. دلم می خواهــد مردم بدانند 
برنامه های تولیدی دو تا ســه ســاعت ضبط می شود، بعد از 
آن ۶۰ دقیقــه درمی آورند. من ســخت مــورد قضاوت واقع 
شــدم. هیچ سکویی هم نداشتم، تا از خودم دفاع کنم. اگرچه 

اطرافیانم در جریان بودند، ولی عوام نمی دانستند. الان هم که 
یکسری اتفاقات می افتد، باز نبش قبر می کنند. مثلًا می گویند 
او همان دختر پررویی است، که در »دورهمی« دور برداشته 
بود و اجازه صحبت نمــی داد. مردم فکر می کردند من غمی 
ندارم و ســرخوش و خوشحال هســتم.  این مجری افزود: 
مخاطب هم گناهی ندارد. او آن چیزی را که می بیند، قضاوت 
می کند. اینکه یک سوالی پرســیده می شود و شما جوابی را 
می دهید، امــا ابتدای آن را حذف می کنند، وســط گفتگو را 
منتشر می کنند. به همین دلیل، از مردم خواهش می کنم قبل 
اینکه قضاوت کنیم، از شعورمان وام بگیریم، اگر شعورمان به 
ما اجازه قضاوت را نداد، ســکوت کنیم. اگر علاقه مند هستید 

درباره آن فرد بیشتر بدانید، خودتان تحقیق کنید.

وزیر میراث فرهنگی و گردشگری گفت: با لغو روادید ایران با 
ده ها کشور دنیا، در حال حاضر امکان سفر بدون روادید نیمی 

از مردم دنیا به ایران وجود دارد.
ســید عزت الله ضرغامی بــا بیان این مطلــب اظهار کرد: 
خوشبختانه دولت سیزدهم به حوزه گردشگری توجه ویژه ای 
دارد و در جدیدتریــن اقدام، دولت با لغو روادید ۳۳ کشــور 
دنیا موافقت کرد که یک گام بزرگ برای حوزه گردشــگری 
به حســاب می آیــد. وزیــر میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی ادامه داد: البته پیشنهاد ما لغو روادید با ۶۰ کشور 
بود که در دولت با لغو روادید با ۳۳ کشــور موافقت شــد. با 
این لغو روادید های انجام شــده در حقیقت امکان سفر نیمی 
از مردم دنیا به ایران بدون دریافت روادید فراهم شــده است. 
او اضافه کرد: متاســفانه برخی از رسانه های خارجی با دنبال 
کردن پروژه ایران هراسی به دنبال جلوگیری از رشد و توسعه 
و رونق گردشگری هستند. ما با مسئله ای به نام ایران هراسی 
روبه رو هستیم و گردشگری می تواند با این پدیده مقابله کند.

ضرغامی ادامه داد: در حوزه صنایع دستی در دولت سیزدهم 
کار های بســیار خوبی انجام شــده اســت. با موافقت دولت 

خوشبختانه بیمه ۱۰ هزار هنرمند صنایع دستی پیگیری شد.
وزیر میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی یادآور شد: 
همچنین با دستور رئیس جمهوری مقرر شد در ورودی تمامی 
شهر های کشور بازارچه صنایع دستی ایجاد شود. این در حالی 
اســت که برنامه ریزی کرده ایم تــا در مراکز فرهنگی تحت 
اختیار این وزارتخانــه و نیز پایگاه های ملی و جهانی فروش 
صنایع دستی انجام شــود. وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی همچنین با اشــاره به برپایی نشست با اعضای 
کمیسیون فرهنگی مجلس و قدردانی از رئیس و اعضای این 
کمیسیون خاطرنشان کرد: ارتباط و همکاری ما با کمیسیون 
فرهنگــی مجلس از جنس همفکری اســت و خوشــبختانه 

همکاری های خوبی باهم داریم.

گرفتار قضاوت نادرست 
مخاطبان شد

۳.۵ میلیارد نفر امکان سفر 
بدون روادید به ایران را دارند

کارشــناس سینما گفت: وظیفه ســتاد صیانت این است که یک بیانیه بدهد و 
عاملان اصلی تعداد مشخصی از فیلم ها که قاچاق شده اند را معرفی کند.

مقوله قاچاق فیلم، اتفاق تازه ای در سینمای ایران نیست. در برهه ای، فیلم های 
تازه منتشرشــده در شــبکه نمایش خانگی، به راحتی در دسترس مخاطبان قرار 
می گرفت. در برهه دیگر، فیلم های روی پرده به خانه های مردم راه یافت و طی 
سالیان اخیر، فیلم هایی که راهی به پرده نیافته بودند، با کیفیت های بالا به بیرون 
درز پیدا کرده و در ســطح وسیعی منتشر شدند. این اتفاق، همواره روی یک دور 
نامتوازن قرار داشــته است. گاهی ماه ها، خبری از فیلم قاچاق نبود و گاهی مانند 
این روزها، در یک پروســه کوتاه، چندین فیلم، سر از فضای مجازی درآوردند و 
همه را شوکه کردند. وقتی فیلمی ساخته می شود، صاحبان فیلم، نسخه هایی از 
آثار را برای پخش کننده ها و فســتیوال های خارجی می فرستند که اتفاقا، کار از 
همین جا مســاله دار می شود. ســید رضا اورنگ کارشناس و منتقد سینما درباره 
قاچاق فیلم های ســینمایی گفت: در رابطه با قاچاق فیلم از سال ۱۳۸۳ تاکنون 
مطلب نوشته ام. سوال اینجاست که چه زمانی قاچاق فیلم رخ می دهد؟ یک بحث 
کپی رایت داریم که کشور های خارجی پیگیری می کنند تا این اتفاق نیفتد. این 
کشورها در زمان اکران فیلم تلفن های همراه را می گیرند تا از فیلم تصویربرداری 
نشــود که البته باز هم این اتفاق می افتد ولی زمانی که چنین اتفاقی رخ می دهد 

با عامل اول برخورد می کنند. وی ادامه داد: در دیگر کشور ها به سراغ فردی که 
فیلم را منتشر کرده است نمی روند بلکه به سراغ نفر اولی که کار را کپی کرده و 
چنین کاری را انجام داده اســت می روند و با او برخورد می کنند. این کارشناس 
افزود: اگر دقت کرده باشید در سال ۱۳۶۳ یک تهیه کننده شکایت کرد که فیلم 
من به بیرون قاچاق شده است، فیلمی که به دلایلی از روی پرده برداشته بودند و 
قاچاق شد. این فرد طبیعتا در آن زمان پیگیری های لازم را انجام داد، اما در ادامه 
پرونده قاچاق فیلم وی مختومه شد. سوال اینجاست که چرا پرونده مختومه شد؟ 
وقتی در چنین مواردی پرونده مختومه می شود و هیچکس راجع به آن موضوع 
صحبت نمی کند، یعنی مقصر اصلی شــناخته شده است، اما با آن برخورد نکرده 
اند. اگر در آن زمان با آن فرد برخورد می کردند امروز شــاهد چنین مســئله ای 
نبودیــم.   اونگ بیان کرد: فرض کنید من به عنوان یک تهیه کننده همه اجزای 
فیلم از جمله راش، نسخه اصلی و کپی فیلم را در اختیار دارم. من این نسخه ها را 
در کجا نگهداری می کنم؟ ممکن است در دفتر کارم نگه دارم یا دفتری که فیلم 
برای تدوین می رود. اصلا امکان ندارد دفتری فیلمی را تدوین کند و کپی از آن 
فیلم نداشته باشد و بخواهد آن را قاچاق کند. چرا؟ چون متهم ردیف اول حساب 
می شــود. وی تصریح کرد:  چند سال پیش با یکی از عوامل یکی از فیلم هایی 
که از روی پرده پایین آمده بود دوست بودم و به او گفتم همین فیلم را در پیاده 

روی میدان تجریش می فروشند؛ اما گفت این فیلم من نیست. من فیلم را خریدم 
و تماشا کردم و دقیقا همان نسخه از آن فیلم بود. درحال حاضر سوال اینجاست 
که ســتاد صیانت چه کاری کرده اســت؟ تنها کاری که انجــام داد این بود که 
سی دی های این افراد را جمع آوری می کرد، اما عامل اصلی کجاست؟ چرا عامل 
اصلی معرفی نمی شــود؟   کارشناس سینما گفت: ما حتی چند فیلم اکران نشده 
داریم که با وجود اینکه هنوز اکران نشده اند با قاچاق مواجه شدند. درحال حاضر 
ستاد صیانت چه کاری انجام می دهد؟ آیا وظیفه چنین جایی این نیست که یک 
بیانیه بدهد و بگوید عامل اصلی این تعداد فیلم را شناســایی کردیم و این افراد 

عامل چنین اتفاقاتی بودند؟ ما یکبار در قوه قضاییه شاهد چنین چیزی نبودیم.

نمایش

نیازمند بیانیه ای از سوی ستاد صیانت برای قاچاق فیلم ها هستیم
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یکی از خوانندگان موسیقی ایرانی در تشریح تازه ترین 
فعالیت هــای هنری خــود از آمادگی بــرای برگزاری 
کنسرت در پایتخت و تجربه حضور در پروژه موسیقایی 
نمایشی »و تو هم برنگشتی« مهیار علیزاده سخن گفت.

وصال علوی خواننده و مدرس موســیقی ایرانی که از 
۱۳۸۲ فعالیت های موسیقایی خود را در حوزه خوانندگی 
آغاز کرده، ضمن تشــریح تازه ترین فعالیت های هنری 
خود بیان کرد: من ســالها بود کــه در حوزه خوانندگی 
موسیقی کلاســیک ایرانی فعالیت می کردم، اما از سال 
۱۳۹۴ وارد فضای جدیدی در موسیقی شدم که در حوزه 
موســیقی تلفیقی است. به عبارتی کارهایم رنگ و بوی 
موسیقی ایرانی دارند اما در تنظیم و ساختار به موسیقی 
کلاسیک غربی یا موســیقی »الکتروآمبیانت« گرایش 
پیدا کرده اند. وی افزود: در این چارچوب طی سال های 
اخیــر کارهای متعددی از من پیش روی مخاطبان قرار 
گرفتــه که از جملــه آنها می توان بــه تک آهنگ های 
»یکســره بر باد«، »ناگریز«، »قاصدگ«، »به یادش« 
و »تنها« اشاره کرد که خوشبختانه با استقبال خوبی از 
سوی شنوندگان مواجه شدند. مسیری که من را متقاعد 
کرد تا بتوانم به واســطه با همکاری دوستان هنرمندم 

فضاهای جدیدی در عرصه خوانندگی را تجربه کنم.
این خواننده موســیقی ایرانی در تشــریح فعالیت های 
جدید خود گفــت: یکی از مهم تریــن فعالیت هایی که 
با آغاز ســال جــاری در آن حضور پیدا کــردم پروژه 
موســیقایی نمایشی »و تو هم برنگشتی« به کارگردانی 
و آهنگســازی مهیار علیزاده اســت کــه برایم تجربه 
ارزشمندی به حســاب می آید. به هر حال همکاری در 
پروژه ای کــه مهیار علیزاده آهنگســاز و کارگردان آن 

اســت و همچنین حضور در کنار اســتاد محمد شمس 
لنگرودی و بازیگران شاخص عرصه تئاتر زیست هنری 
متفاوتی محســوب می شــود که هرگز آن را فراموش 

نخواهم کرد.
علوی ادامه داد: آشنایی من با مهیار علیزاده به سال های 
۹۲ و ۹۳ بازمی گردد، آن هنگام که انتشار آلبوم »حریق 
خزان« این هنرمند بــه خوانندگی علیرضا قربانی، او را 
برای من تبدیل به شخصیتی در حوزه موسیقی کرد که 
به شدت موسیقی ایرانی را دوست داشته و تصمیم دارد 
تــا آن را با حال و هوایی متفاوت به مخاطب ارایه دهد. 
مســیری که برایم بسیار جذاب بود و خوشبختانه منجر 
به این شد تا از پس گرفتاری ها و مشغله هایی که مهیار 
و بنده در حوزه فعالیت های شخصی مان داشتیم بالاخره 

در پروژه »و تو هم برنگشتی« همراه او باشم.
وی درباره نحوه همکاری خود در این پروژه موسیقایی 
نمایشی اظهار کرد: آنچه از من در این پروژه پیش روی 
مخاطبان قرار می گیــرد خوانش ۲ قطعه »تنها« و »به 
یــادش« روی صحنه در حال و هوایی متفاوت اســت 
که برایم به نوعی یک تجربه بازیگری هم محســوب 
می شود. مســیری که خوشــبختانه به واسطه طراحی 
متفاوت مهیــار علیزاده روی صحنــه در تلفیق تئاتر و 
موسیقی، حضور استاد شمس لنگرودی و البته هنرنمایی 
جمعــی از بهترین هــای تئاتر روی صحنه توانســته با 
استقبال خوبی از ســوی مخاطبان مواجه شود. البته در 
این میان آرش الیگودرزی دیگر دوست هنرمندم نیز در 
پروژه به عنوان خواننده و بازیگر حضور دارد که توانسته 

شرایط متفاوتی را برای محتوای این پروژه رقم بزند.
این هنرمند برگزیده رویدادها و جشنواره های مختلف 

موسیقی کشور گفت: استاد شمس لنگرودی در زندگی 
مــن خیلی جای جذابــی دارد، این درحالی اســت که 
همراهی با مهیار علیزاده و هم نشینی با گروه درجه یکی 
از هنرمندان و عوامل اجرایی برایم شب های متفاوتی را 
رقم زده که امیدوارم این هم دلی و همراهی ادامه داشته 
باشــد و بتوانم تجربه های ارزشــمند دیگری را در این 

پروژه کسب کنم.
علوی در بخش دیگری از صحبت های خود با اشاره به 
فعالیت های جدیدش در عرصه موسیقی هم توضیح داد: 
طی ماه های گذشته مجموعه کنسرت هایی را در شیراز 
برگزار کردم که خوشبختانه با استقبال مخاطبان مواجه 
شــد. به همین منظور تصمیم گرفتیم تا برای برگزاری 
کنسرت های تهران اقدام کنیم که خوشبختانه مراحل 
مقدماتی کار از اســفند ماه ســال گذشــته آغاز شده و 
امیدوارم تا در اواخر اردیبهشت فصل تازه کنسرت های 
تهران را شروع کنیم. البته تعدادی تک آهنگ جدید هم 
برای انتشار اماده کرده ام که به زودی درباره آنها اطلاع 
رسانی می شــود. پروژه نمایشی موســیقایی »وتوهم 
برنگشــتی« به نویسندگی ســاغر رجبی، کارگردانی و 
آهنگساز مهیار علیزاده و بازی محمد شمس لنگرودی، 
امیرحســین فتحی، فرزین محدث، یلدا عباسی، ساغر 
رجبی، مریم مشــهور و آرش الیگــودرزی )خواننده – 
بازیگر(، وصال علوی )خواننده – بازیگر( ساعت ۲۱:۳۰ 

در تماشاخانه ملک تهران روی صحنه می رود.

برای کنسرت پایتخت آماده ام
وصال علوی: قصه همکاری با مهیار علیزاده
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